

16/6/2026



監管局主席蕭澤宇教授BBS, JP(上圖)及行政總裁梁松泰先生(下圖, 中)出席由香港地產代理商總會舉辦的就職典禮。

The EAA's Chairman Professor Simon SIU Chak-yu, BBS, JP (upper photo) and the Chief Executive Officer Mr Gordon LEUNG Chung-tai (lower photo, middle) attend the inauguration ceremony organised by the Hong Kong Real Estate Agencies General Association.

29/5/2026



監管局行政總裁梁松泰先生同日出席兩場由商會舉辦有關簡樸房的講座。

The EAA Chief Executive Officer Mr Gordon LEUNG Chung-tai attends two seminars regarding the Basic Housing Units organised by the estate agency trade on the same day.

19/5/2026



監管局行政總裁梁松泰先生(右二)及服務及專業發展總監王頌恩先生(右一)參觀房屋局設置的「簡樸房」樣板房。

The EAA's Chief Executive Officer Mr Gordon LEUNG Chung-tai (second from right), and Director of Services and Professional Development Mr Ivan WONG (first from right) visit the Basic Housing Units show flat set up by the Housing Bureau.

8/4/2026



監管局主席蕭澤宇教授BBS, JP (右二)出席香港律師會新會址開幕禮及成立119周年慶祝酒會。

The EAA's Chairman Professor Simon SIU Chak-yu, BBS, JP (second from right) attends the New Office Grand Opening Ceremony and the 119th Anniversary Cocktail Reception of The Law Society of Hong Kong.

9/2023

監管局推動地產代理業界簽署《地產代理良好處理劏房租賃約章》。

The EAA encourages the estate agency trade to sign the Charter on Good Practice of Estate Agents in Handling Subdivided Unit Tenancy.



3/2018



監管局舉辦有關境外置業的公開講座。

The EAA organises a public seminar regarding purchasing non-local properties.

8/2008

監管局與個人資料私隱專員公署合作舉辦地產代理業保障私隱活動。

The EAA and the Office of the Privacy Commissioner for Personal Data jointly organises the Personal Data Privacy Campaign for Estate Agency Trade.

